
Protokół Nr 12/19 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, które odbyło 

się 20 września 2019, w godz. 11:30 – 12.30, w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Świętokrzyskiego, w sali 102, przy ul. IX Wieków Kielc 3. 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie 

z załączonymi listami obecności (zał. nr 2,3,4). 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny Waldemar Wrona. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2019-2043 za I półrocze 2019 r. 

2. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. ze szczególnym 

uwzględnieniem działania Departamentu Ochrony Zdrowia oraz Regionalnego Ośrodka 

Polityki Społecznej. 

3. Informacja z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest Województwo 

Świętokrzyskie, za I półrocze 2019 r. 

4. Sprawy różne. 

Materiały do pkt. 1-2 stanowią załączniki do akt XIII sesji Sejmiku, zaś informacja z pkt. 3 

jest załącznikiem do akt Komisji.   

Przebieg posiedzenia 

Ad 1 – Ad 2.          

Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2019-2043 za I półrocze 2019 r. wraz z informacją o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. przedstawiła Skarbnik Województwa, Maria 

Fidzińska-Dziurzyńska (zał. nr 5). 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny przyjęła informację bez uwag.  

Ad 3.                  

Radni otrzymali za pośrednictwem systemu eSesja informacje z wykonania planów 



finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, dla których 

podmiotem tworzącym jest Województwo Świętokrzyskie, za I półrocze 2019 r. (zał. nr 6). 

 

Informację z wykonania planu finansowego Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy 

przedstawiła główna księgowa, Iwona Putowska. 

 

Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

Informację z wykonania planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Ratownictwa 

Medycznego i Transportu Sanitarnego przedstawił zastępca dyrektora ds. Techniczno-

Eksploatacyjnych, Ryszard Bedla.  

 

Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

Dane dotyczące wykonania planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii 

przedstawiła dyrektor jednostki, Beata Matulińska.  

 

Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

Wykonanie planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej 

Górze omówił dyrektor placówki, Mariusz Gil.  

 

Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

Informację z wykonania planu finansowego Regionalnego Centrum Naukowo-

Technologicznego w Podzamczu przedstawiła główna księgowa, Elwira Kwiecień. 

 

Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

Informację z wykonania planu finansowego Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego  

im. Św. Rafała w Czerwonej Górze omówił dyrektor, Youssef Sleiman.   

 

Komisja przyjęła informację bez uwag.                    



Wykonanie planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Onkologii omówiła Teresa 

Czarnecka, zastępca dyrektora Świętokrzyskiego Centrum Onkologii. 

Komisja przyjęła informację bez uwag.     

Wykonanie planu finansowego Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego przedstawił dyrektor 

Bartosz Stemplewski. 

W dyskusji udział wzięli: radna Agnieszka Buras, radna Elżbieta Śreniawska oraz 

dyrektor Bartosz Stemplewski. Rozmawiano o finansowaniu procedur szpitalnych. 

Głos zabrała dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia, Bogumiła Niziołek. Przedstawiła 

informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 r., w części objętej działaniem 

DOZ (zał. nr 7). 

Uwag nie zgłoszono. Komisja przyjęła ww. informację. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, Elżbieta Korus omówiła informację 

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 r., w części objętej działaniem ROPS  

(zał. nr 8). 

Uwag nie zgłoszono. Komisja przyjęła ww. informację. 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona przypomniał, że 25 września br. odbędzie  

się  XVII Festiwal Zdrowia w Busku-Zdroju. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił pismo dot. zakupu cyfrowego tomografu PET/CT  

dla Zakładu Medycyny Nuklearnej z Ośrodkiem PET Świętokrzyskiego Centrum Onkologii 

w Kielcach (zał. nr 9). Wyjaśnień udzieliła dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia – 

Bogumiła Niziołek.    

 

Na tym posiedzenie zakończono.                                              

 

Protokół sporządziła:          Przewodniczący Komisji 

   Maria Ganczarek        Waldemar Wrona 


